
Het gesprek heeft te maken
met een afwijzing van het pro-
vinciebestuur deze huisvesting
niet voor twintig jaar, maar
slechts voor de helft ervan toe
te staan. De initiatiefnemers
van het plan trapten vervolgens
op de rem aangezien zij hun
verdienmodel baseren op een
termijn van twintig jaar. Dat
was in overeenstemming met
de wens van de gemeente Hol-
lands Kroon. Het plan moest

eerst nog wel eerst langs de
provincie om toestemming te
krijgen voor die termijn van
twintig jaar. Die kwam er dus
niet. Het provinciebestuur re-
deneerde onder meer dat het
bedrijventerrein Robbenplaat,
waar Westrak onderdeel van
uitmaakt, gezien de ligging on-
geschikt is om zo lang als mi-
grantenhuisvesting dienst te
doen.

Aanvankelijk werd een plan
ingediend voor een accommo-
datie met ruim vierhonderd
bedden. Na protesten van om-
wonenden en bedrijven is dit
aantal door de gemeente ge-
halveerd. „Op dit moment rich-
ten we ons nog steeds op het
verkennen van de mogelijkhe-
den”, aldus een woordvoerder
van de gemeente.

Migrantenhuisvesting Westrak
nog niet van de baan
Wieringerwerf ■ Komt er mo-
gelijk toch migrantenhuisves-
ting aan de Westrak in dWierin-
germeer? Het college van Hol-
lands Kroon gaat in ieder geval
in gesprek met de initiatiefne-
mers om te kijken of een maxi-
male termijn van tien jaar voor
deze huisvesting toch haalbaar
is. 

Dat antwoordt het college op
vragen van de PvdA-fractie. Met
daaraan toegevoegd dat in die
twee jaar veel inzet is gepleegd
om met de buurt tot een oplos-
sing te komen. De PvdA wilde
weten waarom burgemeester
en wethouders niet meer tijd
hebben genomen in het oplos-
sen van de problemen met de
Bosbies. Vanaf de start in het
voorjaar van 2020 bleek een
aantal omwonenden er niet ge-
lukkig mee. Ze ervoeren over-
last. De speeltuin werd inten-
sief gebruikt met alle gevolgen
van dien en oefende een aan-
trekkingskracht uit op hang-
jongeren. De Bosbies werd te-
vens ontdekt door een nabijge-
legen school en kinderopvang. 

Na de inschakeling van me-
diation besloot het college on-
langs drie speeltoestellen weg
te halen: de kabelbaan, de uit-
kijktoren en de draaitol. 

Voor de aanleg van de speel-
tuin maakten donateurs een
kleine tien mille over. De rest
van de kosten (59.000 euro ex
btw) voor de komst van speel-
toestellen is betaald door de
ontwikkelaar van de wijk en de
gemeente Hollands Kroon. Los

gezien van de genoemde be-
dragen kostte de speeltuin ’veel
meer’ vanwege padenaanleg,
groenvoorziening en picknick-
banken. Kosten die zijn betaald
door de ontwikkelaar en de ge-
meente.

Bij de start van de plannen
voor de Bosbies zijn er tegen de
speeltuin geen bezwaren bin-
nengekomen. „Niemand heeft
voorzien dat de speeltuin voor
meerdere omwonden overlast
zou veroorzaken, geen van de
omwonenden heeft aangege-
ven dat deze speeltuin zou kun-
nen leiden tot overlast”, aldus
het college.
Treitergedrag
Aangezien niet bekend is wie
de donateurs zijn, zijn ze niet
van het besluit om de speeltuin
af te slanken op de hoogte ge-
bracht, aldus het college van B
en W. De drie te verwijderen
speeltoestellen worden in de
wijk herplaatst. Waaraan de
PvdA de vraag koppelde hoe het
college ervoor zorgt dat ’niet
dezelfde problemen ontstaan
van hangjongeren en jeugd
met treitergedrag’. „Het college
kan niet garanderen dat dezelf-
de problematiek zich elders
niet zal herhalen. Het gedrag
van (hang)jongeren is immers
niet voorspelbaar. We zorgen er
uiteraard wel voor dat de nieu-
we plek van de speeltoestellen
weloverwogen wordt gekozen”,
aldus het college. 

Problemen met de Bosbies
duurden al lang genoeg
Anna Paulowna ■ De over-
last van speeltuin de Bosbies in
de wijk Elshof Zuid duurde al
bijna twee jaar. Zodoende heeft
het college van B en W in Hol-
lands Kroon niet langer ge-
wacht met het nemen van
maatregelen.

Speeltuin de Bosbies in de wijk Elshof Zuid.ARCHIEFFOTO MARC MOUSSAULT
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Het gaat om drie tussenwoningen
en twee boven elkaar gelegen appar-
tementen, op de hoek van de Konin-
gin Emmaweg en de Prins Bern-
hardweg, grenzend aan de meest
westelijke rotonde. 

Ontwikkelaar is het echtpaar
Houtsma uit het West-Friese Hau-
wert dat aangekochte panden een
nieuwe functie geeft. Nog niet zo
lang geleden kwamen zij in het
nieuws met de transformatie van
het voormalige Sint Willibrordus-
klooster aan de Ooievaarsweg in
Nieuwe Niedorp tot woningen. Aan
dit project wordt nog volop ge-
werkt.

Start verkoop
Terug naar Slootdorp: zoals het er
nu naar uitziet start de verkoop van
vier van de vijf woningen in augus-
tus, doet Rob Houtsma uit de doe-
ken. Een en ander is afhankelijk van
de leveranciers van elektriciteit en

gas. Met de verkoop van de vijfde
woning wordt gewacht tot de over-
ige vier volledig zijn afgebouwd.

Het echtpaar kocht het pand an-
derhalf jaar geleden nadat firma Van
der Kooi het bedrijf had beëindigd. 

Winnie van Galen w.van.galen@mediahuis.nl

Slootdorp ■ In het voormalige
pand en woonhuis van Van der
Kooi Woninginrichting en Meu-
belstoffen in Slootdorp komen
vijf koopwoningen.

Vijf koopwoningen in voormalig
pand van woninginrichter

Rob Houtsma bezig met passen en meten. FOTO MARC MOUSSAULT

Sint Maartensbrug ■ Naast het
pensioen biedt Annemieke Dapper
bij de stal onder andere activiteiten
aan voor kinderen met pony’s, zoals
de pony-doe-dagen of ponyrijden. 

De shetlandpony’s van de Dapper-
stal grazen momenteel in een eigen
weide met graasmaskers op, maar
daar wil Annemieke graag de nodi-
ge verandering in brengen. De eer-
ste stappen zijn gezet, nu het geld
ophalen. 

1 De pony’s lopen nu met een graas-
masker in de wei, waarom is dat?
„Oorspronkelijk komen shetland-

pony’s uit gebieden waar het schraal
is en waar ze ook veel afstanden
moeten leggen. Wij hebben ze op
gras lopen waardoor we ze eigenlijk
moeilijk goed kunnen houden. In
gras zit fructaan, als ze hier te veel
van binnenkrijgen worden ze hoef-
bevangen. Dat is een hele pijnlijke
ontsteking waardoor ze niet meer
kunnen lopen. 

De graasmaskers voorkomen ei-
genlijk dat ze te veel gras eten. Na-
tuurlijk willen ze dit liever niet,
maar het is momenteel wel hun red-
ding. Ik wil het eigenlijk al een tijdje
anders, vandaar dat het idee voor de
fair is ontstaan.”

2 Waarvoor gaan jullie tijdens deze
fair geld ophalen?

„Het geld dat we zondag ophalen
komt ten gunste van een paddock
paradise. Ik heb veel gelezen over
een andere manier van paarden en
pony’s houden. Een paddock para-
dise is eigenlijk een betere leefom-
geving voor de shetlandpony’s die
in overeenstemming komt met hun
oorspronkelijke natuur. Bijvoor-
beeld een heuvel, meer struiken en
meer heggen. We willen het graag
laten ontwerpen door iemand die
daar ervaring mee heeft, dat is uit-
eindelijk het doel. We willen ook
graag meer fysio voor de pony’s.”

3 En wat houdt fysio voor pony’s
in?

„De pony’s mogen soms bij mij in
de tuin, dan gaan ze schuren tegen

de oude bomen. Dat is leuk om te
zien, maar vooral heel goed voor de
soepelheid. We hebben natuurlijk
niet gelijk oude bomen in de pad-
dock paradise, maar dit kunnen we
wel creëren door palen neer te zet-
ten. Uiteindelijk komt het het wel-
zijn van de pony’s ten goede.”

4 Wat kunnen de bezoekers ver-
wachten van de fancy fair?

„Zondag houden we tijdens de
fair een rommelmarkt. Bedrijven
die een connectie hebben met de
Dapperstal hebben prijzen gedo-
neerd voor een loterij. Voor kinde-
ren hebben we veel leuke spelletjes
en speeltoestellen zoals hobby hor-
sing. Maar de pony’s gaan deze mid-
dag zelf ook aan het werk, kinderen
kunnen zondag ponyrijden.”

Simone Bruin

’De graasmaskers zijn
momenteel redding pony’s’
De Dapperstal in Sint
Maartensbrug organi-
seert aanstaande zon-
dag een fancy fair. Anne-
mieke Dapper (53) is de
eigenaresse van pensi-
oenstal de Dapperstal.

Pony Raphael met graasmasker.
FOTO AANGELEVERD

vier vragen aan Annemieke Dapper 

•i
Fancy Fair
Aanstaande zondag is de fancy
fair bij de Dapperstal van 12.00
uur tot 17.00 uur. Voor de in-
wendige mens is er koffie, thee
en limonade met wat lekkers.
Adres: Ruigeweg 29, 1752 HB,
Sint Maartensbrug. Meer infor-
matie op de website: www.dap-
perstal.nl.


